

AROUND THE WORLD WITH NU LIFE / Hailing Island Tour

2017
海陵島之旅
Hailing Island

2017年9月9至10日

9TH TO 10TH SEPTEMBER 2017

The 2017 Hailing Island Tour took place on September 9th - 10th. During these two days, we had a very happy and enjoyable experience. We stayed at the very luxurious Crowne Plaza Hailing Island, enjoying 5 - Star facilities and services. We experienced the many joys Hailing Island had offered, including shopping and feasting of a large variety of seafood. As usual, the company organised many games, including water sports games and a lucky draw. Everyone had loads of fun!



準時獎
送您活心寶
海陵島之旅
Hailing Island

Prize of HeartProtek rewarded to those who arrive on time



車上遊戲
搓拳
海陵島之旅
Hailing Island

Small games played
車上遊戲先



Crowne Plaza Hailing Island
海陵島保利皇冠假日酒店



5星級
酒店住宿

5 STAR HOTEL

Visit Kaiping Garden
立園觀光



2017年神州豪華遊海陵島之旅已於9月9日-10日出發。在這兩天大家渡過了一個開心愉快的假期。我們入住了海陵島保利皇冠假日酒店、盡情享受了酒店的五星級設施服務，更品嚐了陽江特式菜及瘋狂購物。當然唔少得公司安排的團隊遊戲、酒店分享晚會以及神秘大抽獎。大家都滿載而歸，樂而忘返！



Performance in team tee
團隊服飾表演



Congratulations to Purple group! Overall championship winners – Every person receive RMB250
熱烈恭賀紫組勝出全場總冠軍 - 每位組員贏得 250 元人民幣



Extra Surprise – Ipad Mini awarded to Angel Yang and Mr Mo
額外驚喜 ipad Mini 得獎者楊小姐(左二)及毛先生(中)



Shopping time!
瘋狂購物時間



Member Birthday party!
壽星會員生日快樂!



Yang Jiang tasteful feast
陽江豐富美食



神州豪華遊

2017

河源之旅

Heyuan

NU LIFE 旅遊研討會

2017年3月18至19日

18TH TO 19TH MARCH 2017



Post- a Group photo
影張大合照先



準時獎
送您益億菌



Punctual award - TummyPal
準時到達有準時獎 - 益億菌



車上遊戲
搓拳



瘋狂購物



Shopping time!
瘋狂購物時間



觀光景點
萬綠湖



Evergreen Lake

The 2017 Heyuan tour took place over the course of two days, from March 18th to 19th. We had a very happy and pleasant stay during these two days, as we got to stay at the Double Tree by Hilton Hotel, the most luxurious hotel. We also got to visit Evergreen Lake which is a national grade 4A sightseeing. We also enjoyed the feast of traditional Hakka style & the shopping time which was very enjoyable. Last but not least, team games were arranged, which everyone thoroughly enjoyed!

安永與您遍遊寰宇 / 河源之旅

Performance in team tee
團隊服飾表演



Big punishment on eating lemon



FUNNY GAME



Brilliant dance!
大家展現「高強的」舞藝!



Congratulations to Team Yellow for winning the overall championship! RMB 250 awarded per person
熱烈恭賀黃組勝出全場總冠軍 - 每位組員贏得 250 元人民幣



Sharing Time



Yummy traditional Food
豐富美味客家菜



Special Lucky Draw!
RMB500



Special Lucky Draw!
RMB1000



Special Lucky Draw!
iPad mini4



2017年神州豪華遊河源之旅經已於3月18-19日出發。在這兩天大家渡過了一個開心愉快的假期。我們入住了河源頂級匯景希爾頓逸林酒店，更暢遊了國家4A級風景區萬綠湖，還品嚐了當地客家風味宴及瘋狂購物，當然唔少得公司安排的團隊遊戲、酒店分享晚會以及神秘大抽獎。大家都滿載而歸，樂而忘返!

To celebrate NU LIFE stepping into its 25th Anniversary, a total of 25 sets of iPhone 7 are presented to our members! See the big smile of the lucky ones! 為了慶賀 NU LIFE 踏入二十五週年，公司總共送出了 25 部 iPhone 7，一家幸運兒大合照。



25TH ANNIVERSARY CHARITY BALL

NU LIFE 25th Anniversary Charity Ball was remarkably held on 25th November, 2016 at Hong Kong Disney Hotel! Many business celebrities & members have attended this milestone event with many social elites and all regional business leaders.

Apart from the inspirational speeches by Board Members, major sessions included the Hong Kong Superbrands Award, Joyful (Mental Health) Foundation cheque presentation, ELPA micro-film initial broadcasting, ELPA Speech Contest result announcement, sharing of product usage

experiences, launching of new product SUPAC, exclusive charity sale of Mabo Choc, motivational speech by Mr. Nasser Khan, and the ultimate mega lucky draw - 25 sets of iPhone 7.

NU LIFE 25th Anniversary Charity Ball 2016 was accomplished in a delightful and rewarding staging. Thanks to all the support from our members and partners to make this event a memorable and brilliant one. We wish that all can join the many more exciting activities and events in the coming year!



二十五週年慈善餐舞會

NU LIFE 二十五週年慈善餐舞會於 2016 年 11 月 25 日假座香港迪士尼樂園酒店舉行！當天冠蓋雲集，衣香鬢影，各地區領袖聚首一堂。

當晚除了多位董事局成員分享精彩的激勵演說外，還有多個重要環節，包括頒發香港超級品牌大獎、心晴行動慈善基金支票遞交儀式、ELPA 微電影首播、ELPA 演講比賽結果公佈、產品經驗分享、新產品「超級 C」

發佈、獨家義賣 Mabo Choc、簡立信先生的激勵演講及壓軸 25 部 iPhone7 大抽獎等。

2016 年 NU LIFE 二十五週年慈善餐舞會於當晚完美落幕，全賴各位會員朋友鼎力支持和參與，才令當晚慈善餐舞會順利舉行，希望來年可以再見到大家繼續積極參與 NU LIFE 所舉辦的各項活動，多謝各位！



HIGHLIGHTS REVIEW / 25th Anniversary Charity Ball



Congratulations to all award winners!
恭賀各位得獎會員!



SUPERBRANDS presented the award to NU LIFE for gaining this prestigious status for 6 consecutive years in a row.
NU LIFE 連續六年榮獲 SUPERBRANDS 超級品牌榮譽，當晚由 SUPERBRANDS 代表頒贈予 NU LIFE 董事局成員



Star Award winners and outstanding entrepreneurs were rewarded with a big cheque over HK\$ 10,000,000
明星獎獎金共累積超過港幣 \$10,000,000



Great sales of "MABOCHOC", Income is donated to Joyful (Mental Health) Foundation.
當晚 NU LIFE 為心晴行動慈善基金會賣 MABOCHOC 籌款



Honorable guest Mrs. Perveen Crawford (2nd from left)
嘉賓 Mrs. Perveen Crawford (左二) 到賀



There was a continuous stream of visitors coming to the rally.
大會現場人群絡繹不絕



Let's take a picture with Mickey and Minnie!
同米奇老鼠影張相先

亮點回顧 / 25 週年慈善晚會



NU LIFE Board of Directors celebrated the event together.
NU LIFE 董事局成員一同慶賀當晚盛事！



NU LIFE 25th Anniversary Charity Ball was remarkably held at Hong Kong Disney Hotel!
NU LIFE 二十五週年慈善餐舞會於香港迪士尼樂園酒店盛大舉行



Performers in ELPA micro-film.
ELPA 微電影的一眾演員



A cheque presentation of HKD\$750,000 to Mr. Nathaniel Lam, Chief Executive of the Joyful (Mental Health) Foundation.
自 2012 年，NU LIFE 至今已合共籌得港幣 \$750,000，並於當日進行支票遞交儀式予心晴行動慈善基金主席黃綺雯博士



Winners of the best costumes - Alex Doo & Angel Ng.
最佳服飾獎得獎者 - Alex Doo & Angel Ng



MC of the night – Mr. Danny Wong & Miss Sherry Cheng.
當晚大會司儀 - 鄭曉濛小姐及王世匡先生



Congratulations to Mr. Chan to have picked up his health again.
恭賀陳富權先生重拾健康



Mr. Alex doo is the champion of 2016 ELPA speech contest.
恭喜杜志鴻先生贏得 2016 年 ELPA 演講比賽冠軍



Ms. Winsome Lau wins the Most Popular Leader Award
NU LIFE 最受歡迎女領袖得獎者劉海燕小姐



Mr. Forster Chan wins the Best Trainer Award
NU LIFE 最佳訓練師得獎者陳科建先生



Mr. Bryan Chu wins the Highest Income Award
NU LIFE 最高收入大獎得獎者朱少石先生



Mr. Alex Doo and Mr. Patrick To are both winners of the Most Productive Star Award
NU LIFE 最具生產力明星獎得獎者杜志鴻先生及杜禮橋先生



The Most Influential Leader Award went to Mr. William Lau
NU LIFE 最具影響力領袖得獎者劉福華先生

HIGHLIGHTS REVIEW / New Zhuhai Experience Shop



NEW ZHUHAI EXPERIENCE SHOP

As China became part of the WTO, mainland's enterprises are getting more developed. In order to expand the sales platform, to let more people use NU LIFE's products and to actively promote health concepts. NU LIFE has set up the first flagship store in midtown Zhuhai.

NU LIFE Zhuhai flagship store is located in one of the most premier business district. The flagship store has a beautiful environment. It is simple and comfortable and is definitely a good place to discuss about partnership, to experience the store and to do business.

全新珠海體驗館

隨著中國成為世貿一員，內地企業日漸成熟。NU LIFE 為了擴闊銷售平台、希望令更多人使用 NU LIFE 的產品並積極推動健康平民化，NU LIFE 終於在珠海富華里（FHL）成立內地首個旗艦店。

NU LIFE 珠海旗艦店座落於珠海首屈一指的繁華商業區，而且旗艦店內環境優美、舒適簡約，實在是一個與拍檔一同商談、體驗公司產品及發展生意的好地方。



亮點回顧 / 參觀珠海總公司及體驗館



VISIT TO ZHUHAI FLAGSHIP OFFICE AND EXPERIENCE STORE

19th of August 2017, the company invited a group of TSM member to pay a visit to the flagship office and experience shop in midtown Zhuhai. Our China market CEO Mr. Siow analyzed the future development of the China market to the members. The company had also invited a famous Zhuhai blogger to put this on live. Nutritionist Sally introduced the Pre-Biotic Concentrate, which is a product approved by the China Food and Drug Administration.

參觀珠海總公司及體驗館

2017年8月19日公司邀請了一眾TSM成員參觀假座於珠海富華里總公司及體驗館。當日中國市場總裁蕭總為大家分析中國市場未來發展，更邀請到珠海網紅為大家在網上直播。營養師Sally為大家介紹於國內已獲國家食品藥品監督管理局批准的「藍帽子」產品－安永牌永健益身膠囊。



HIGHLIGHTS REVIEW / StarNight 2017

STARNIGHT 2017



Motivational speech from Mr. Nasser Khan
簡立信先生的精彩演講能激勵你拓展事業



Congratulations to Star Award winners.
恭喜明星獎得主



Nutritionists demonstrated the process of
DNA sample collection
營養師示範採集 DNA 樣本檢測的過程



We are all excellent speakers!
我們是出色的演講家！



Enjoy "Daily Lucky Draw" from buying
NU LIFE products!
王牌產品日日送，日日都有獎抽！



Congratulations to Star Award winners
熱烈恭賀連續保持明星獎獎勵資格會員



Join AutoPlus scheme, you are entitled to
get product coupon up to HK\$1000
參加 AutoPlus 自動加，
最高可享 \$1000 產品現金券

亮點回顧 / 星星之夜 2017

星星之夜 2017



Cake cutting ceremony on 20th Oct 2017, the date on which NU LIFE has stepped into its 26th year
2017年10月20日公司正式踏入26週年，當晚進行了簡單而隆重的切餅儀式



The game winner & NU LIFE donate to Joyful (Mental Health) Foundation
壓軸環節「星級百萬富翁」，大獎得主與NU LIFE齊齊捐錢予心晴行動



Congratulations to all newly promoted AM, QDR, DR, JD, PD and DD
恭喜一眾新晉副經理、準總理、總理、翡翠總理、明珠總理及鑽石總理的會員



Happy sharing of wonderful moments
參加公司旅遊的會員分享旅遊的精彩時刻



Creative and healthy food and beverages
極具創意的星級健康小食

HIGHLIGHTS REVIEW / NDT New Directors' Training



Group photo of New Directors together with the Chairman – Mr. Nasser Khan and General Manager – Ms Tina Wong
NU LIFE 主席簡立信先生、總經理黃挺小姐及 NU LIFE 代表與各新晉總理學員一同大合照

NU LIFE NEW DIRECTORS' TRAINING

The “New Directors' Training 2017” was successfully held on 2nd September. Through this half-day intensive training, all directors have had further in-depth understanding of the development of direct selling business as well as our corporate strategy, which were beneficial to all. We were also pleased to have our Chairman – Mr. Nasser Khan, presented the Graduation Certificates to all new Directors.

新總理訓練課程

2017 年度舉行之「新總理訓練課程 NDT」已於 9 月 2 日圓滿結束。透過這半天的緊密訓練，各總理更了解直銷行業的歷史發展及公司政策，大家獲益良多。當日更榮幸邀請到公司主席簡立信先生親臨頒贈畢業證書給眾學員。



亮點回顧 / 香港保健食品協會活動回顧

BOWLING COMPETITION

保齡球比賽



NU LIFE colleagues represent NU LIFE at the inter - company bowling competition
NU LIFE 同事代表 NU LIFE 參賽保齡球大賽

Post - game group photo
影張大合照先

11TH ANNIVERSARY DINNER

第 11 屆週年晚宴



Photo of all directors and officiating guest Ms Yan Mei-Mei, Salina, JP, Director - General of Trade and Industry
全體理事與主禮嘉賓工業貿易署署長甄美薇女士，JP 合照



Vice President Mr. Nasser Khan, President Calvin Chan (2nd from left), Honorary President - Samson Tsoi (1st from left) and officiating guest Ms Yan Mei-Mei, Salina, JP, Director - General of Trade and Industry (Centre)
簡立信先生與會長陳家偉先生 (左二)、榮譽會長蔡節禮先生 (左一) 及主禮嘉賓工業貿易署署長甄美薇女士，JP (中) 合照

RECOGNITION / New Diamond Director

新晉鑽石總理 DD

周艷芬

CHOW YIM FUN TERESA

私人助理 / Personal Assistant

得到一位靈性導師的啟蒙，令我勇於去追求更大的人生目標，為自己創造更豐盛的人生。

當金卡合夥人計劃在 2017 年頭推出時，我知道可以吸引更多朋友運用 HRA 中心高端科技作無創傷的體檢，透過專業的功能醫學團隊，才有機會真正理解個人健康風險狀況，運用環保身體概念和功能濃縮食品，這才可從疾病源頭入手解決，開啓正確健康大門的鑰匙。

我已服用功能濃縮食品達 15 年了。NU LIFE 創辦人良心經營之道和熱熾的為大眾改善健康和財富有目共睹。

晉升為鑽石總理只有短短 10 個月，我以一顆堅定、喜悅和真摯的心去面對客戶、隊友和每個挑戰，滿腦子都在思想開拓一條寬闊大道，可以承載更多人到達健康活力之路。

Motivated and inspired from a spiritual tutor, I am courageous me to aim for a greater life goal, to create a better and plentiful life for myself.

When Gold Card Partnership first established in early 2017, I knew that it can attract more people to use the services provide from HRA Centre, by professional nutritionist team, using non-invasive and high advanced technology to assess the health risk factors and understand the causes of diseases. Also, to improve health conditions by using Functional Food Concentrate (FFC) and the concept of "Green Your Body". Thus, we can manage our health from the causes of illness and get the key to unlock the door of health.

I am a FFC user for 15 years. Co founders of NU LIFE manage their business with conscience and focus to promote wealth and health to the public.

I am promoted to Diamond Director in 10 months. I use a steady, real and joyful heart to communicate with my clients, teammates and manage each of the challenges I faced. I keep on thinking of how to develop a wider and brighter prospective, which can lead everyone to a healthy life.



褒獎 / 新晉明珠總理

新晉明珠總理PD - 熊迪安

NEW PEARL DIRECTOR - HUNG DICK ON

投資顧問及企業家 / Investment Consultant And Business Owner

在未認識 NU LIFE 之前，我曾經兩度因嚴重胃潰瘍而入院，及患上極高風險的紅斑狼瘡。從而令我更深深體會到；即使你擁有很多個零的財富，假如沒有健康，哪怕是天文數字的財產，亦彷彿只得零。

當我更深入認識和了解 NU LIFE、ELPA 及 HRA 中心的宗旨及文化之後，很感恩能夠與一家真心以人為本，願意相贏，以良心經營為宗旨的合作夥伴；更感恩 NU LIFE 及 HRA 中心為我們不停發掘新機遇！

最難忘的是由 HRA 中心所提供的第 10 項檢測服務 — 自體脂肪幹細胞抗衰老服務；令我和家人更圓滿地重拾健康，真心感覺到能夠跟 NU LIFE, ELPA 及 HRA 中心攜手合作和同步成長，確實是種福份，非常自豪和感恩！

在此祝賀 NU LIFE 公司 26 週年快樂成長，於未來在中國打開更燦爛新一頁，帶動更多平凡人創造更多不平凡，一同實踐夢想，享受非凡人生！

Before I get to know about NU LIFE, I had a very high risk of having Lupus erythematosus and even admitted into hospital twice due to serious gastric ulcer. By experiencing these, I totally understand that when you do not have your health, nothing else matters at all.

Therefore, when I get to know more about the mission and culture of NU LIFE, ELPA & HRA centre, I do appreciate that I am working with a company that is truly willing to help people from the bottom

of their heart, and even help us to look for more opening opportunities.

One of my unforgettable experiences was the tenth service provided by HRA Centre- Autologous Adipose Stem Cell Anti-aging Service. Through this service, my family and I are able to regain health. I feel very proud and grateful to collaborate and grow with NU LIFE, ELPA & HRA centre.

I am wholeheartedly congratulate NU LIFE 26th Anniversary, to create a brand new page for a better future in China. As well as to make the ordinary people to become extraordinary, to reach our goal together and enjoy valuable life.



新晉明珠總理PD - 林巧真

NEW PEARL DIRECTOR - LAM HAU CHUN

退休護士 / Retired Nurse

從工作了三十五年的護理專業退了下來，雖然身心都很很累，卻有萬般的不捨得！醫院裡的人和事，都是我記掛著放不下的！幸運的是能在這時遇上 NU LIFE，停下來，看清楚，才發現不一定在醫院才能為推廣健康出一分力！通過公司提供的專業訓練，用家的分享，家人和自己的體驗，才驚覺「環保身體」，「功能醫療」和「功能營養」的威力，更令我疑惑的是：病人在醫院接受了什麼？得到了什麼？

最幸運的是，在我將快退休的時間，公司推出了「金卡合夥人實業計劃」！我好開心，因為我和先生的健康都因為做了體檢，實踐了「環保身體」的概念，運用了「功能醫療」和「功能營養」後而尋回了健康；更喜悅的，是在家人的支持和鼓勵下，我參與了用誠意推廣健康和財富的行列，不知不覺間已經數月了；感

受到的是公司上下同人和領袖們的支持和鼓勵，客人們健康的改善和疾病的消失，內心的那股滿足和快樂是用金錢都換不到的，亦是我從來都未品嚐過的！

I was very unwilling to retire from the field of nursing despite I felt very tired after serving for over 35 years. I missed everyone and everything in the hospital. Luckily, I met NU LIFE at this very moment, and suddenly realized that there are chances everywhere for me to contribute and promote health. Through professional trainings offered by the company, I was amazed by the power of "Green Your Body", "Functional Medicine" and "Functional Nutrition", especially after my family and I experienced them ourselves. More importantly, it made me deeply reflected on how patients

are really treated in hospitals.

My luck continued as NU LIFE launched its "Gold Card Partnership Business Scheme" when I almost retire! I was very excited as my husband and I restored our health after receiving "Functional Medicine" and "Functional Nutrition", and exercising "Green Your Body". The happiest thing is that under the support and encouragement from family, I joined the team of "Committed to Promoting Health & Wealth". For months, I feel tremendous support and encouragement from the company, teammates and leaders. Seeing my clients improving their health gave me invaluable satisfaction and happiness that I have never experienced before.



RECOGNITION / New Jade Director

新晉翡翠總理 JD - 林麗珊

NEW JADE DIRECTOR - LAM LAI SHAN, SANDY

家庭主婦 / Housewife

因為我年輕時身體健康狀況都不好，體弱多病，一次機會下讓我認識到 NU LIFE，原來是推廣環保身體理念和 FFC 功能性濃縮食品，令我重拾健康和自信，認識及加入 NU LIFE 這個平台，深深感受到這裏是一個好溫暖大家庭。

我在 NU LIFE 裏慢慢學會做生意，在這生意中我感謝我的伙伴、上線還有很多人的幫助及身邊的人不停的鼓勵與支持。

所以在這裡好多謝簡博士、簡生、簡太、Joanne、Ken、Keith 和 Forster。我下一個目標是達成沖繩之旅的資格和增加合夥人。

When I was young, my body was very weak and felt sick all the time. As a result, I get to know about NU LIFE. It is a platform that promotes the concept of "Green Your Body" and Functional Food Concentrates. By knowing and joining this platform, I regain my health and confidence. I can deeply feel the warmth and 'family' in it.

I learnt how to run a business through NU LIFE. I am beyond grateful for my partners, up-line partner, the people surrounded me, and all the support and encouragement they have given me.

Therefore I would like to specially thank Dr Jawid Khan, Mr Nasser Khan, Mrs Khan, Joanne, Ken, Keith and Forster. My next goals that I am planning to reach are having the qualification to join the Okinawa Japan trip and expanding my team and partners.



褒獎 / 新晉翡翠總理

新晉翡翠總理 JD - 李葉淋伉儷

NEW JADE DIRECTOR - THE LI'S COUPLE

全職NU LIFE / NU LIFE Distributor

回想過去，經歷許多風雨，也從風雨中來到 NU LIFE 大家庭中，得到了健康與財富，得到健康的知識、產品的功效、組織制度健全，簡生對我們的心意，令我們成長。

另我記得一個小鳥學飛的故事，簡生簡太太如鳥爸媽，愛護我們使我們成長，我們在這大家庭中學習有劉老師，成長食物有簡博士，我只在鳥巢內溫馨地長大學飛，學飛的路上現在剛開始，還要感謝公司及大家的支持，我們一同飛向神州，令內地兄弟們一起感受我們健康的寶庫。

Recalling the past critical experience, I am pleasant to be one part of the NU LIFE family. I have gained wealth

and health, learnt different health knowledges, including functions of products and structured system. Meanwhile, the kindness from Mr. Khan are let us become stronger.

Also, I remembered a story about a bird learning to fly. Mr. and Mrs. Khan are just like parents of bird, loving us and making us grow. In this big family, Mr. Lau is just like our teacher, Dr. Jawid Khan is like the essential food. I am just like a bird to grow with love in the warm family. At the beginning of the flying journal, I truly thank company and family support for leading us to develop in mainland China, to let Chinese to experience our wealth and health.



新晉翡翠總理 JD - 韋嘉恩

NEW JADE DIRECTOR - WAI LIZA KAYAN

設計師 / Designer

非常感謝 NU LIFE，感謝公司創辦人簡立信先生用心經營生意，我感覺很榮幸可以和一位非常有良心的傑出企業家合作，給我一個很好的機會，這個平台可以讓我成就事業上的突破和人生上的重大改變，這個機遇真的非常難得和寶貴。

同時，也很感謝簡太和簡博士用心研發優質的產品，造福很多人。我有幸可以參與簡博士和白蘭特博士多年的努力，將健康平民化的概念一一實現，讓更多人受惠，感受到這工作意義的重大，衷心感謝他們無私的付出。

在這機會上，可以讓我掌握人生的選擇權，造就我可以有很好的機會幫助到更多有需要的人，在健康上，或在事業上，令我們的夢想真正有機會達成，

也有能力貢獻社會，造福更多的人，讓健康與財富得以平民化。

I very thank NU LIFE and the company founder, Mr. Khan for running the business with heart. I am very glad that I can work with Mr. Khan, a conscientious entrepreneur, and have a great opportunity provided by this platform. The platform makes me grow, change, and achieve a big breakthrough in my life and business. It is really a rare and valuable opportunity.

Besides, I also thank Mrs. Khan and Dr. Jawid Khan for developing a high quality of products, so many people can maintain their health by taking

products. I am pleased that I can take part in the platform, where Dr. Jawid Khan and Dr. Jeffrey S. Bland have paid a great effort to establish a healthy concept. After sharing this concept with others and helping others with the concept, it is very meaningful and I appreciate their selfless effort.

Through this platform, I can choose my destiny and get more chances helping the needy. No matter in the health aspect or business aspect, this platform lets our dreams come true, lets us possess a great capability to contribute to society, and finally lets us generally become more healthy.

RECOGNITION / New Star Directors



徐詠詩
CHUI WING SZE



嚴家樹
IM KA SU



林翠瑩
LAM CHUI YING



李詠堃
LEE WING KWAN



陸少姬
LUK SHIU KAY CICI

褒獎 / 新晉明星總理



吳芊逞
NG TSZ CHING



布淑文
PO SUK MAN



沈端弼 伉儷
THE SHUM'S COUPLE



蔡漢濤
TSOI HON TO



黃曼慧
WONG MAN WAI

RECOGNITION / Assistant Managers

NEW DIRECTORS
新晉總理 DR

NEW ASSISTANT MANAGERS
新晉副經理 AM

陳正浩 Chan Ching Ho	鄧寶娟 Tang Po Kuen	陳鳳女 Chan Fung Nui	楊頌雅 Yeung Chung Ngar
陳嘉祺 Chan Kar Kay Vicky	曾兆鋒 Tsang Siu Fung	陳銀鵬 Chen Yin Peng	嚴美嫦 Yim Mee Sheung Simy
陳傑晶 Chan Kit Ching	崔應潮 Tsui Ying Chiu	鄭穎珊 Cheng Wing Shan	嚴慧娥 Yim Wai Ngo
陳國鋒 Chan Kwok Fung	黃燕筠 Wong Yin Kwan	籍建芬 Chik Kin Fun	余少華 Yu Siu Wah
陳美怡 Chan Mei Yee Doris	黃盈萍 Wong Ying Ping	周紀焯 Chow Kee Yan	翁若蘭 Yung Yeuk Lan
陳承頤 Chan Shing Yi	冼紅麗 Xian Hong Li	馮秀芳 Fung Sau Fong	
鄭希華 Cheng Hay Wa	游嘉諾 Yau Ka Lok	何晶晶 Hall Chanel Charlotte	
張伯彼 Cheung Pak Pei	丘桂玲 Yau Kwai Ling	何佩兒 Ho Pui Yi Christalyn	
趙婉筠 Chiu Yuen Kwan	嚴新萍 Yim Sun Ping Carol	林翠玲 Lam Chui Ling	
范菊芳 Fan Kuk Fong Frances	葉本陞 Yip Pun Sing	劉少卿 Lau Siu Hing	
何永俊 Ho Wing Chun	姚潔貞 Yiu Kit Ching	劉詠琛 Lau Wing Sum	
龔詩銘 Kung See Ming Simon	余蔚欣 Yu Wai Yan Yammie	李偉聰 Lee Wai Chung	
林卓燃 Lam Cheuk Yin	余燕嫦 Yu Yin Sheung	練潔 Lin Kit	
林耀輝 Lam Yiu Fai Florence		顏肇漢 Ngan Siu Hon	
李嘉雯 Lee Ka Man		施淑反 See Shuk Fan	
李玉群 Lee Yuk Kwan		孫潔儀 Sun Kit Yee	
梁樹澧 Leung Shu Lai		湯寶蓮 Tong Bo Lin	
廖潔連 Liu Kit Lin Esther		唐兆蓬 Tong Siu Fung	
馬雪梅 Ma Suet Mui Kenny		曾棋風 Tsang Ki Fung	
馬惠屏 Ma Wai Ping		尹玉清 Wan Yuk Ching	
吳美玲 Ng Mei Ling		尹玉儀 Wan Yuk Yee	
吳昕澄 Ng Yang Ching		王順景 Wong Sung King	
顏曉儀 Ngan Hiu Yee		黃芷慧 Wong Tsz Wai Kitty	
沈達祥 Sum Tat Cheung		楊麗琼 Yang Lai King	